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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 . évi

XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Bártfai-Mager Andre a

nemzeti vagyon kezeléséért felelős miniszter asszonynak,

„Biztosítani fogja-e az állami cégek átlátható működését?”

címmel . Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Asszonytól, azért tő le,' mert kérdéseim

vonatkozásában a Kormány tagjai közül Miniszter Asszony illetékes a válaszadásra .

Tisztelt Miniszter Asszony !

2018. május 14-én tartott meghallgatása során több olyan kérdés is elhangzott, amelyre a

rendelkezésre álló idő rövidsége miatt nem, vagy nem teljes válasz érkezett .

Az állami tulajdonú gazdasági társaságok számos esetben a legnyilvánvalóbb és egyértelműbb

esetekben is megtagadják az információ-szolgáltatást a közpénzzel való gazdálkodásukról . Így tett

például a tavalyi vizes világbajnokság szervezésével megbízott állami tulajdonú Bp2017 Kft. is ,

annak ellenére, hogy az Ön elődje több alkalommal is megígérte, hogy a vb megszervezésével, a

beruházásokkal kapcsolatos minden adat elérhető lesz, „ezek mind nyilvános adatok lesznek, és a

szervező bizottság készül is arra, hogy mindent górcs ő alá vesz, ami helyes is .” Ezzel kapcsolatban

ugyanakkor a NAIH korábban arra hívta fel a figyelmet, hogy a lebonyolító cég több szerződésre

nézve is megszegte a törvényi kötelezettségét .

E tárgykörben kérdezem :

1 . Milyen határid ővel kívánja elvégezni az állami tulajdonú gazdasági társaságok

működésének átvilágítását?
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2. Mikorra tudja helyreállítani az állami tulajdonú cégek törvényeknek megfelel ő
működését?

3. Tervez-e felelősségre vonást indítani az esetleges szabálytalanságok miatt?

4. Felelősségre fog-e vonni bárkit is a Bp2017 Kft . vezető tisztviselői közül? Ha

igen, kit; ha nem, miért nem ?

5. Mikor kívánja nyilvánosságra hozni a vizes vb lebonyolításának beszámolóját ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2018 . május 18 .

Dr. Tóth Bertalan
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